
Město Chodov - finanční výbor 
Z á p i s 

 

ze zasedání finančního výboru dne 22. října 2024 

─────────────────────────────────────────────────── 

 

 

 

Zúčastnili se: p. Cerovská, p. Svobodová, p. Zezulová, p. Smolka, p. Vodák 

 

Omluvena:      p. Chocová, PhDr. Juhásová, p. Novotná, p. Suchá  

 

Hosté:         Mgr. Soukup, Ing. Kubicová  

 

 

 

Program:  

 

1) Kontrola usnesení 
2) Návrh rozpočtových změn na rok 2024 
3) Návrh finančních požadavků na rozpočet Města Chodova na rok 2025 – ústní 

zpráva    

4) Organizační záležitosti, diskuse, závěr 
 

 

 

Předsedkyně finančního výboru p. Zuzana Cerovská zahájila jednání výboru a 

přivítala všechny přítomné. V úvodu dala hlasovat o programu jednání, program byl 

schválen všemi přítomnými členy. 

 

 

Ad 1) Kontrola usnesení - usnesení č. 10/2024 a 11/2024 byla projednána na jednání 

zastupitelstva města dne 12.9.2024.      

 

 

Ad 2) Návrh rozpočtových změn na rok 2024 – 4 rozpočtové změny v celkové hodnotě 

1 855 481,00 Kč podrobně okomentoval pan místostarosta Mgr. Soukup. Navrhované 

rozpočtové změny budou kryty fondem rezerv. K předloženým rozpočtovým změnám nebyly 

žádné doplňující dotazy, proběhla pouze krátká diskuze ohledně provozu BVC. 

Předložený návrh usnesení č. 12/2024 byl schválen všemi 5-ti přítomnými členy.  

 

 

Ad 3) Návrh finančních požadavků na rozpočet Města Chodova na rok 2025 představila 

členům komise Ing. Kubicová, diskuze se vedla ohledně možného navýšení ceny tepla 

ve městě Chodov. Návrh usnesení č. 13/2024 byl schválen všemi přítomnými 5-ti členy 

výboru. 

 

 

Ad 4) P. Cerovská následně poděkovala přítomným za účast a ukončila jednání 

finančního výboru.  

 

 

 

Zapsala: Ing. Margit Műhlheimová    

 

 

 

 

 

Zuzana  C e r o v s k á      

předsedkyně finančního výboru 

 

 

 

 

rozdělovník: členové finančního výboru  

             starosta, místostarosta 


